
Dz-08.0021.1.144.2017 

 

Protokół  

z posiedzenia nr 144/2017 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  

w dniu 14 września 2017 r. o godz. 16:00 

w siedzibie Rady Dzielnicy VIII przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 

 

 

Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz na podstawie listy obecności stwierdził quorum (lista 

obecności w załączeniu), otworzył 144 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki i przedstawił 

porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 7.09.2017 r.                   

2. Zapoznanie się z pismami wpływającymi do Rady Dzielnicy VIII. 

3. Podjęcie uchwał Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie: 

a) ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego; 

b) delegowania członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwały przygotowanych przez Komisję Infrastruktury. 

5. Przygotowanie projektów uchwały w sprawie: 

a) korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki       

na rok 2018; 

b) korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na 

rok 2017. 

6. Oświadczenia i komunikaty.  

 

 

Ad. 1 

 

Wobec nie wniesienia uwag do protokołu p. A. Puszkarz stwierdził przyjęcie protokołu                          

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 7.09.2017 r.  

 

Ad. 2 

 

P. S. Siekacz odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Dzielnicy VIII od 8.09.2017 r.                                

do 14.09.2017 r.   

 

Ad. 3 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 144/346/2017. 

b) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie delegowania 

członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 144/347/2017. 

  

Ad. 4 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie projektu drogowego dla zadania pn.: „Rozbudowa ul. Czerwone Maki                     

wraz z budową kanalizacji deszczowej i oświetlenia ulicznego i przebudową sieci energetycznej, 

teletechnicznej w Krakowie” – druk nr 400.                      



Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

b) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie oznakowania na ulicy Petrażyckiego w Krakowie – druk nr 401.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

c) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie likwidacji przejazdu kolejowo – drogowego zlokalizowanego w ciągu                     

ul. Na Klińcu w Krakowie – druk nr 402.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

d) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie projektu inwestycji pn.: „Przebudowa ciągu pieszo-rowerowego pomiędzy 

ul. Zakrzowiecką i Gronostajową wraz z budową oświetlenia na terenie działki 407/2 obr. 7 Podgórze 

przy ul. Gronostajowej w Krakowie” – druk nr 403.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

e) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie rozszerzenia strefy działania systemu roweru miejskiego „Wavelo”                            

na cały obszar Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 404.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 4 za, jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                    

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki               

na rok 2018. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie.  

b) P. A. Puszkarz przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki                    

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki                  

na rok 2017. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie.  

 

Ad. 6 

 

Brak oświadczeń i komunikatów. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął                          

144 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 16:40). 

 

 

Protokołowała:      Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady i Zarządu  

Dzielnicy VIII Dębniki  


